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پای صحبت مردم

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: به 
ازای هر هزار نفر کمتر از یک تخت بیمارســتانی در 
قم داریم و بیشتر این تخت ها فرسوده بوده و نیازمند 

جایگزین است.
ســید حسن قاضی زاده هاشــمی در مراسم  افتتاحیه 
بیمارستان فرقانی با بیان اینکه استان قم در بخش خدمات 
درمانی مظلوم واقع شده اســت، اظهار کرد: بعد از انقلاب 
در قم هیچ بیمارســتانی ساخته نشده و داشته های کنونی 
دستاورد مراجع و علمای روحانی است که خیرین مردمی 
را به ســاخت بیمارستان تشــویق کرده اند.وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی گفت: بیمارستان فرقانی یکی از 
پیشرفته ترین بیمارستان های استان قم است و نیروی انسانی 

توانمند می تواند جایگاه آینده این بیمارستان را رقم بزند.

وی از طلب 100 میلیاردی شهرداری قم برای ساخت 
یک بیمارستان در نزدیکی مسجد مقدس جمکران یاد کرد 
و افــزود: قم به دلیل نزدیکی به تهران باید مورد توجه قرار 
گیرد و باید دولتی ها و خیرین مردم را به سمت سرمایه گذاری 

در قم تشویق کنند.
قاضی زاده هاشــمی با تاکید بر اینکه بیمارســتان های 
امیرالمؤمنین)ع( و نیروگاه تا پایان سال جاری توسط دولت 
تکمیل می شود، اضافه کرد: امیدواریم بتوانیم بیمارستان ویژه 
بانوان را در جمکران ایجاد و با مشارکت شورای شهر قم زمین 
مورد نیاز این بیمارستان را تامین کنیم.بیمارستان فرقانی 
قم با مشارکت خیرین و پس از گذشت 20 سال افتتاح شد. 
این بیمارســتان با 27 هزار متر مربع زیربنا نزدیک به 350 

تخت بستری و 11 اتاق عمل را در خود جای داده است.

تخصیص 5 میلیارد و 700 میلیون ریال به سمنان 
در طرح ویژه سوادآموزی روستاییان

سمنان- خبرنگار کیهان:
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان سمنان از اجرای 
طرح ویژه سوادآموزی روستاییان استان خبر داد و گفت: 
در ایــن طرح، 5 میلیارد و 700 میلیون ریال به اســتان 
سمنان اختصاص یافته که امیدواریم مشوقی برای ترغیب 

روستاییان به کسب سواد باشد.
محمدرضا جهان افزود: این اســتان بــا ضریب 99/7 درصد 

باسوادی، جایگاه نخست در کشور را دارا است. 
وی با بیان اینکه 1200 بی ســواد در استان سمنان در سال 
گذشته شناسایی شده اند اظهار کرد: این تعداد مربوط به رده سنی 
10 تا 49 سال است و روند سوادآموزی آن ها در حال اجرا است.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان ســمنان از تحت پوشش 
800 نفر از اتباع خارجی در اســتان ســمنان خبر داد و گفت: 
غالب جمعیت بی سواد استان را اتباع خارجی و جمعیت مهاجر 
تشکیل می دهند و عملیات سوادآموزی با وجود جمعیت مهاجر 

کمی دشوار است.
جهــان اظهار کرد: این طرح از ابتدای دی ماه به اجرا درآمده 
که طی آن به هر روستایی پس از کسب مدرک سوادآموزی مبلغ 

ده میلیون ریال پاداش تعلق می گیرد.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل کارخانه سیمان ســپاهان اصفهان گفت: 
سالانه 8/5 میلیون تن معادل 10 درصد از سیمان کشور 

در اصفهان تولید می شود.
محمد اسعدی افزود: تجارت سیمان در جهان 168 میلیون 
تن اســت که سهم ایران از این میزان 9/5 درصد است که ایران 

بالاترین رتبه صادرات سیمان را در جهان داشته است.
وی با اشاره به بهره برداری از محصول جدید سیمان سپاسبز 
اصفهان گفت: این محصــول می تواند یکی از محصولات ارزآور 

برای کشور باشد.
وی افزود: تجارت سیمان در جهان 168 میلیون تن است که 
ســهم ایران از این میزان 9/5 درصد است و ایران بالاترین رتبه 

صادرات سیمان را در جهان داراست.
اســعدی گفت: درحال حاضر 72 کارخانه سیمان در کشور 
ســیمان تولید می کنند و ظرفیت اسمی سرانه سیمان یک هزار 
و 22 کیلوگرم اســت که این ظرفیت بایــد به یک هزار و 200 
کیلوگرم افزایش یابد. مدیرعامل کارخانه سیمان سپاهان گفت: 
قرار بود دولت 29 میلیارد دلار در اختیار صنعت کشور قرار دهد 

که تاکنون این مهم تحقق نیافته است.
وی مازاد عرضه و تقاضای سیمان در کشور را 25 میلیون تن 
اعلام کرد و این امــر را بزرگترین چالش امروزه این محصول با 

توجه به رکود اقتصادی در کشور دانست.

عملیات اجرایی احداث 14 پروژه بهداشتی 
در طبس آغاز شد

طبس- خبرنگار کیهان:
سرپرست مرکز بهداشت شهرستان طبس اظهار داشت: سید حمید 
متولیان ســجادی افزود: عملیات اجرایی احداث ساختمان 14 پروژه 

واحدهای بهداشتی در شهرستان طبس کلید خورد. 
این پروژه ها شامل سه مرکز خدمات جامع سلامت یک پایگاه سلامت و 9 

خانه بهداشت و یک پانسیون 2 قلو محل اسکان پرسنل است.
وی گفت: از این تعداد 3 پروژه در شهر طبس یک پروژه در شهر عشق آباد 
و یک پروژه در شــهر دیهوک و ساخت 9 خانه بهداشت در روستاها است.وی 
خاطرنشــان کرد: مرکز خدمات جامع سلامت، شــامل کلیه خدمات پزشکی 
دندانپزشــکی، مامایی، خدمات بهداشت خانواده و بهداشت محیط و تزریقات 

و پانسمان است.
سجادی ادامه داد خانه های بهداشت نیز در امور خدمات مراقبتی و بهداشتی 

و واکسیناسیون خدمات دهی می کنند.
وی اعلام کرد برای ساخت این مراکز 55 میلیارد ریال پیش بینی شده که از 
محل اعتبارات طرح تحول سلامت در حوزه بهداشت تأمین خواهد شد.سجادی 
گفت این پروژه ها طی مدت 6 ماه به اتمام خواهد رســید و هر مرکز خدمات 
جامع سلامت با 600 متر مربع زیربنا شامل بخش های پزشکی، دندانپزشکی، 
داروخانه، بهداشت خانواده، بهداشت محیط، مامایی، بهداشت حرفه ای، ویزیت 

پزشکی و خدمات دندانپزشکی و پرستاری و مبارزه با بیماری ها خواهد بود.
وی اعلام کرد برای ساخت هر خانه بهداشت 2 میلیارد ریال و پایگاه سلامت 
5 میلیارد ریال و پانسیون دوقلو نیز 2 میلیارد ریال در نظر گرفته شده است.

5 مددجوی ندامتگاه قزلحصار 
حافظ کل قرآن کریم شدند

معاون فرهنگی ندامتگاه قزلحصار در استان 
البرز گفت کــه هم اکنون در این ندامتگاه پنج 

مددجو حافظ قرآن کریم شده اند.
علی خزایی افزود: همچنیــن در این ندامتگاه 2 
مددجو حافظ 20 جزء، 3 مددجو 15 جزء، 10 مددجو 
پنج جزء، 20 مددجو 3 جزء و 300 مددجو یک جزء 

قرآن، هستند.
وی اضافه کرد: اکنون حــدود 5 هزار نفر نیز در 
کلاس های آموزش حفظ قرآن زیر یک جزء شــرکت 

می کنند.
خزایی خاطرنشان کرد: روزانه بیش از 200 مددجو 
از برنامه هــای فرهنگی دارالقرآن هــای این ندامتگاه 

بهره مند می شوند.
وی افزود: مددجویان در این ندامتگاه آموزش های 
علوم قرآنی در رشته های حفظ، مفاهیم، اذان، تواشیح، 

قرائت و تجوید را فرا می گیرند.
خزایی یادآورشد که ندامتگاه قزلحصار دارای یک 
دارالقرآن مرکزی و 4 مرکز آموزش قرآن در واحدها 
اســت که مددجویان از آن ها برای فعالیت های قرآنی 

استفاده می کنند.
خزایی یکــی از ابزارهای اصلاحی در حین مدت 
حبس زندانیان را برگزاری کلاس های علوم و معارف 
قرآنی ذکر کرد و گفت: شرکت در کلاس های قرآنی 
می تواند علاوه بر پر شــدن اوقات فراغت مددجویان 
زمینه متنبه شدن و بازگشت سعادتمندانه به جامعه 

را فراهم کند.

اهواز - خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شرکت جهاد نصر در جلسه ای که برای 
بررســی مسائل و مشکلات طرح 550 هزار هکتاری 
احیای دشت خوزستان در استانداری خوزستان برگزار 
شد، گفت: نیاز اول این طرح که شامل 230 هزار هکتار 
از 312 هزار هکتار احداث شبکه عملیاتی و اجرا شده 
و در زمینه زهکش های زیرزمینی که 224 هزار هکتار 
بوده و تاکنون 164 هزار هکتار آن کار شده و در بخش 
تجهیز و نوســازی از 245 هزار هکتار نیز 161 هزار 

هکتار آن انجام شده است.
یدالله شمایلی افزود: تا  امروز 850 میلیون دلار اعتبار 
فاز اول تخصیص داده شــده و امیدواریم تــا اواخر دی یا  
اوایل بهمن تخصیص ســوم ســال 95 را که مبلغ 200 تا 
250 میلیون دلار دیگر خواهد بود در اختیار ما قرار گیرد.

وی گفت: برای فاز دوم 244 هزار هکتار پیشنهاد داده 
شده در ستاد وزارت نیرو متاسفانه به 128 هکتار تقلیل پیدا 

کرد که مورد قبول ما واقع نشد.
شــمایلی با بیان اینکه پیش از این مصوبه 11 میلیارد 
یوان چین معادل 4 میلیارد دلار مصوبه شــورای اقتصاد را 
داریم افزود: یک بانک چینی نیز برای ادامه کار اعلام آمادگی 
کرده است.وی اظهار داشت: در فاز اول نیز مشکلاتی داریم از 
جمله اینکه سازمان آب و برق خوزستان در دشت آزادگان 
و شادگان به دلیل عدم تخصیص اعتبار از سوی وزارت نیرو 
قادر به  اجرای تعهدات خود نیســت بنابراین نامه ای با این 
سازمان منعقد و مقرر شد جهاد نصر 150 میلیارد تومان از 
اعتبارات خود را برای تکمیل این طرح ها در اختیار سازمان 

مدیریت استان قرار دهد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خوزستان نیز در 

این جلســه گفت: از ابتدا قرار بر فازبندی طرح نبود و مقرر 
شــده بود طرح به میزان 550 هزار هکتار به عنوان بخشی 
از طرح 800 هزار هکتاری مقام معظم رهبری، اجرا شــود. 
اما متاسفانه در میانه راه وزارت نیرو بدون هیچ گونه دلایل 
کارشناســی و دلایل ناشــناخته ای که ما از آن بی اطلاعیم 
و بدون در نظر گرفتن نظرات کارشناســی ســازمان جهاد 
کشــاورزی و آب و برق خوزســتان، فاز دوم طرح توسعه 

کشاورزی خوزستان را دو سال است تعطیل کرده است.
»کیخسرو چنگلوائی« افزود« ما معتقدیم نه تنها مشکل 
تامین آب این طرح را نداریم بلکه با کارهای زیرساختی که 

صورت می گیرد ارتقا راندمان آبی هم داریم.
وی ادامه داد: متاسفانه در مورخه 95/9/6 معاون وزیر 
نیرو بدون نظرخواهی از مســئولان اســتان و دستگاه های 
مجــری طرح 61 درصد از طرح معــادل 148 هزار هکتار 

را حذف کرد.
وی تاکید کرد: اراده ای در وزارت نیرو برای نهایی شدن 
طرح نیســت و فقط به دنبال این هستند که طرح مشمول 
زمان شــود تا ببینند در آینده چه اتفاقی خواهد افتاد. در 
حالی که وزارت نیرو مساحت طرح را کاهش داده باید ظرف 

مدت یک ماه این موضوع تعیین تکلیف شود.
مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان هم گفت: هنوز 
تکلیف فاز یک مشخص نیست و دو سال است 440 میلیارد 
تومان به ما پول داده شــده تا فاز یک را به اتمام برسانیم و 
شبکه اصلی حدود 73 هزار هکتار از فاز یک باقی مانده است.
»محمدرضا شمسایی« افزود: طبق مصوبه شورای اقتصاد 
قــرار بود فاز 2 طرح با فاینانس صورت بگیرد که این مورد 
نیز هنوز تعیین تکلیف نشــده و نحوه تامین مالی فاز دوم 

در ابهام است.

فرش های دستباف کاشان 
در حرم علی بن ابیطالب)ع( رونمایی  شد

فرش های دســتباف کاشان شامگاه جمعه در حرم علی بن 
ابیطالب)ع( طی مراسمی پهن شد.

با دائر شدن، کارگاه های بافت قالی دستباف ویژه عتبات عالیات در 
سطح شهرستان کاشان زنان عاشق اهل بیت)ع( هر روز چندین ساعت 

از وقت خود را بدون هیچ چشم داشتی صرف بافت قالی می کنند.
محموله ای از فرش های دســتبافت کاشانی جهت مفروش کردن 
صحن های مطهر امام علی )ع( به سمت نجف اشرف فرستاده و در حرم 

مطهر امام علی )ع( پهن شد.
تعداد این فرشــها 57 تخته فرش و مساحت فرش های بافته شده 

ویژه ایوان طلا در مجموع 1100 متر مربع است.
مسئول طرح ملی مذهبی فرش عتبات عالیات افزود: فرش های امام 
موسی کاظم)ع( در کاشان نیز در حال بافت است و توسط بنیاد فرهنگی 
مصلی نژاد به حرم مطهر این امام همام اهدا و در اردیبهشت سال آینده 

به کاظمین ارسال می شود.

اهواز- خبرنگار کیهان:
طرح 40 هزار هکتاری احیای اراضی منطقه جفیر 
خوزستان پس از گذشت دو دهه همچنان در ورطه 

بلاتکلیفی به سر می برد.
طرح 40 هزار هکتاری جفیر از ســال 1374 در استان 
خوزستان جهت اشتغالزایی 3 هزار و 250 نفر از ایثارگران 
در قالــب 16 تعاونــی آغاز به کار کرد که در ابتدا توســط 
متولیان آن از جمله ســپاه، وزارت جهاد کشاورزی و نیرو 
با جدیت دنبال می شد اما در نهایت گستردگی کار موجب 
شد تا این طرح از جهاد کشاورزی گرفته و پس از 10 سال 
ردیف آن در بودجه وزارت نیرو پیش بینی و تصویب شود.از 
سوی دیگر بعد از شکل گیری اتحادیه ایثارگران خوزستان 
از بطن تعاونی های مذکور به عنوان سازمان هماهنگ کننده 
تعاونی ها کار پیگیری خود را آغاز کرد. اما در گذر سالیان و 
با تغییر متولی و عدم توجه کافی کار به کندی پیش رفت و 
نتیجه تلاش 10 ساله اتحادیه تنها به احداث ایستگاه پمپاژ 
و 24 کیلومتر کانال آب اصلی منجر شــد که با آغاز طرح 
550 هزار هکتاری احیای اراضی خوزستان کانال های درجه 
1 و 2 نیــز اجرا و در مجموع از 40 هزار هکتار اراضی این 

طرح در حال حاضر 5600 هکتار آن آماده بهره برداری است.
یکی از اعضای اتحادیه ایثارگران خوزستان در این باره 
گفت: نکته قابل تامل اینکه اتحادیه مدت یکسال است که 
متقاضی تمدید اجاره زمین ها شده اما از طرف دستگاه های 
مربوطه )جهاد کشــاورزی( همــکاری لازم صورت نگرفته 
است.وی دلیل این عدم همکاری را پرداخت نکردن اجاره بها 
زمین ها تاکنون و نیز عدم تسویه حساب وام دریافتی از بانک 
کشاورزی عنوان کرد و افزود: این موارد از استحکام مناسب 
برخوردار نیستند.این شهروند اهوازی بی توجهی مسئولین 
و عدم پیشــرفت و معطلی کار را زمینه ساز ایجاد معارض 
دانســت و افزود: از عوارض عدم تمدیــد اجاره زمین پیدا 
شدن معارضان غیربومی برای تصرف زمین هاست و حضور 
ایثارگران در منطقه موجب تعارضات و بعضا درگیری می شود 
اما دستگاه های مســئول در این رابطه قدمی برنمی دارند.
وی تاکید کرد: ســردرگمی سهامداران در دو دهه گذشته 
لطمات روانی جبران ناپذیری به خانواده های ایثارگران وارد 
کرده است. ضعف مالی سهامداران و بیکار بودن فرزندان آنها 
از یک ســو و عملیاتی نشدن مقاصد طرح در شرایط کنونی 

پس از گذشت سالیان دراز هیچ توجیهی برای آنها ندارد.

ساری- خبرنگار کیهان
معاون بهداشتی دانشــگاه علوم پزشکی مازندران گفت: 
18درصد مردان و 32 درصد زنان مازندران مبتلا به چاقی هستند.
وی با اشــاره به اینکه مصرف ســیگار و دخانیات به عنوان یکی از 
عوامل مرگ و میر و خطر در جهان است، افزود: حدود 27 تا 30 درصد 
مردان مازندران سیگار مصرف می کنند و سهم زنان در این زمینه حدود 

9/5 درصد است.
وی افزود: در کل روستاهای مازندران بالغ بر 43 هزار بیمار دیابتی 
شناسایی شده است که دارای پرونده هستند و به طور مستمر چک آپ 
می شوند و هفت درصد جمعیت بالای 30 سال روستاها و شهرهای بالای 
20 هزار نفر، بیمارانی هستند که پرونده دارند و تحت کنترل هستند.

معاون دانشگاه علوم پزشکی مازندران، با اشاره به اینکه تا پایان سال 
92 حدود 17 هزار نفر آمار بیماران دیابتی استان بود، افزود: تا خرداد 
سال جاری این شمار به 57 هزار نفر در کل استان رسیده است و این 
نشان می دهد تیم های پزشک خانواده در شناسایی و کنترل تلاش های 

ثمربخشی داشتند.
وی گفت: هفت درصد بیماران روســتایی دیابتی استان مازندران 
مبتلا به عوارض قلبی، هفت درصد عوارض چشمی، دو درصد عوارض 
کلیوی دارند و در عین حال یک درصد هم در طول یکسال در اثر ابتلا 
به دیابت می میرند که این آمار دو برابر مرگ در افراد غیردولتی است.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
درپی حکم رئیس شورای اسلامی شهر  بهارستان 
و عزل شهردار خاطی، فضل الله کفیل فرماندار اصفهان 
به استناد استنکاف شهردار و به حد نصاب نرسیدن 

اعضاء، این حکم را فاقد اعتبار قانونی اعلام کرد!
در حکم رئیس شــورای اسلامی شهر بهارستان که به 
امضاء 6 نفر از اعضاء این شورا رسیده، فرزین زالی تا تعیین 
شهردار به عنوان سرپرست شهرداری منصوب و عملًا مهدی 
فاتحی شــهردار سابق برکنار شده است.فرماندار اصفهان با 
ارسال نامه ای به رئیس شورای اسلامی شهر بهارستان نوشته: 
انتخابات داخلی و امور مالی شوراهای اسلامی شهرها به دلیل 

به حد نصاب نرسیدن اعضا فاقد اعتبار قانونی بوده است.
این درحالی است که فرود میرزایی یکی از اعضای شورا 
امضای خود را در عزل شــهردار مخــدوش کرده اما حکم 
سرپرســت جدید را تائید کرده اســت. همچنین فرماندار 
اصفهان با اشاره به نامه شهردار بهارستان در مورخ 1 دیماه 
95 که استنکاف خود را از قرار نظارت صادره از سوی شعبه 
پانزدهم دادسرای عمومی و انقلاب اصفهان اعلام کرده است 
باید پس از اعلام نظر مرجع قضایی روند قانونی پیگیری شود!

قیمت بلیت شناورهای مسافربری بندرعباس به 
قشم و بالعکس گران و دو نرخی شده است.

بر این اســاس قیمت بلیت شــناورهای تندرو با 
مدت زمان سفر 45 دقیقه به 15 هزار تومان افزایش 
یافته است.همچنین قیمت بلیت سایر شناورها نیز به 
13 هزار تومان افزایش یافته و این در حالی است که 
اساسا افزایشی در قیمت سوخت شناورها در ماه های 
اخیر وجود نداشته و این گرانی بلیت شناورها موجب 
نارضایتی مردم شــده است.تا پیش از این نرخ بلیت 
کلیه شناورها در مسیر بندرعباس - قشم و بالعکس 
12 هزار و 500 تومان به ازای هر نفر بود.افزایش نرخ 

بلیت شناورهای مسافربری در حالی صورت می گیرد 
که مردم این جزیره برای تأمین بســیاری از نیازها و 
مایحتاج روزانه و همین طور انجام بسیاری از امور اداری 
و کاری خود مجبورند تا به طور روزانه به بندرعباس 
سفر کنند و عملا مجبورند این هزینه بالای تردد را هر 
بار پرداخت کنند که شرایط جزیره نشینی را برای مردم 
آن سخت کرده است.از سوی دیگر جزیره قشم دارای 
بیش از 12 هزار دانشجو است و بسیاری از دانشجویان 
برای تردد به منازل خود در شهرســتان های مختلف 
مجبورند تا با شــناور در مسیر دریایی به بندرعباس 

تردد داشته باشند.

رئیس ســازمان دامپزشکی کشور گفت: در حال 
حاضر هفت استان کشور با بیماری آنفلوآنزای فوق حاد 

پرندگان درگیر شده است.
مهدی خلج افــزود: کانون های آنفلوآنــزای فوق حاد 
پرندگان تاکنون در اســتان های مرکزی، قم، تهران، البرز، 
آذربایجان شرقی، کرمانشاه و مازندران مشاهده شده است.

وی ادامه داد: کانون این بیماری در استان قم به دلیل 
واکنش به موقع بازرسان دامپزشکی متوقف شده است ولی 
دربرخی استان ها از جمله استان مرکزی و مازندران به دلیل 
وجود زیستگاه های پرندگان مهاجر با امکان افزایش کانون ها 
مواجه بوده و نیاز است دستگاه ها و پرورش دهندگان طیور 
برای کنتــرل این بیماری همکاری لازم را با دامپزشــکی 

داشته باشند.
وی خاطر نشــان کرد: با توجه به شیوع این بیماری 
در برخی از اســتان های کشور تا کنون مورد انسانی این 
بیماری در ســطح کشور مشــاهده نشده اما، در صورت 
رعایت نشــدن مسائل بهداشــتی احتمال انتقال آن به 

انسان وجود دارد.
رئیس ســازمان دامپزشکی کشــور، مهاجرت پرندگان 
مهاجر به تالاب های ســطح کشــور را عامــل اصلی بروز 
آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان به کشــور دانست و گفت: هم 
اکنون 50 کشــور جهان از جمله آلمــان، انگلیس، چین، 
روسیه و تمامی کشورهای اروپای مرکزی و شرقی به سویه 
جدیــد ویروس فوق حاد پرندگان آلوده بوده و در برخی از 
کشور ها همانند کره جنوبی، ژاپن و مجارستان به وضعیت 

هشدار رسیده است.
خلــج، برنامه ریزی، پایــش و مراقبت قبل از شــیوع 

بیماری هــای دام و طیــور را یکی از اولویت های ســازمان 
دامپزشــکی عنوان کرد و افزود: با اقدام های پیشــگیرانه، 
انجام نمونه بــرداری، قرنطینه و معدوم کردن به موقع هم 
اکنون از وضعیت مناســبی از نظر کنترل بیماری در کشور 

برخوردار هستیم.
رئیس  ســازمان دامپزشکی کشــور از تولید کنندگان 
خواست: تا محصول های خود را در برابر بیماری های واگیردار 
بیمه کنند تا در صورت بروز این بیماری و خسارت بتوانند 

از مزایای بیمه بهره مند شوند.
وی ادامــه داد: دولت 100 میلیارد ریال برای پرداخت 
خسارت و بدهی های سازمان دامپزشکی به تولیدکنندگان 

طیور برای آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در اختیار این سازمان 
قــرار داده که در آینده نزدیک به واحدهای خســارت دیده 

پرداخت می شود.
رئیس سازمان دامپزشکی کشــور یادآور شد: تا کنون 
6 کانون بیماری آنفلوآنــزای فوق حاد پرندگان در مناطق 

همجوار تالاب میقان اراک مشاهده شده است.
وی از مردم خواست: در صورت مشاهده طیور تلف شده 
از دست زدن به آنها خودداری کنند و مورد را با دامپزشکی 
اســتان یا شهرســتان خود اطلاع رســانی کرده و مردم و 
تولیدکنندگان باید از جابه جایی طیور بدون مجوز دامپزشکی 

و خرید پرندگان زنده از دوره گردها خودداری کنند.

بلاتکلیفی خانواده های خسارت دیده
انفجار گاز که 23 آذرماه در مرکز شــهر اهواز که به دلیل شکسته 
شدن لوله انتقال گاز با بیل مکانیکی و انتشار گاز در محله رخ داد موجب 
شد یک ساختمان سه طبقه و دو واحد ویلایی دو طبقه همجوار و یک 
واحد ویلایی پشت ساختمان محل انفجار به طور کامل تخریب شوند.
به هر حال در این حادثه نزدیک به 12 خانه تخریب شــده، و ما 
ساکنان ساختمان های تخریب شده بی سرپناه و در وضعیتی بغرنج به 
ســر می بریم و نمی دانیم کجا برویم. شرکت آب و فاضلاب و پیمانکار 
اجرای آن مقصر حادثه انفجار هستند لذا از مسئولان ذیربط می خواهیم 

نسبت به جبران خسارت و برطرف ساختن مشکلات ما اقدام کنند.
خانواده های خسارت دیده

1900 میلیارد ریال برای پروژه آب بن - بروجن 
اختصاص یافت

شهرکرد - خبرنگار کیهان:
استاندار چهارمحال و بختیاری گفت: امسال برای اجرای 
پروژه انتقال آب بن - بروجن یک هزار و 900 میلیارد ریال 

اختصاص یافته است.
قاسم سلیمانی دشتکی تاکید کرد: به منظور اجرای این پروژه 
700 میلیــارد ریال برای خرید لوله، 600 میلیارد ریال از محل 
ردیف بودجه و 600 میلیارد ریال از محل اســناد خزانه و اوراق 

مشارکت اختصاص پیدا کرده است.
وی افزود: در سه سال گذشته آبرسانی به 220 شهر، روستا و 
شهرک صنعتی چهارمحال و بختیاری به صورت سیار و با تانکر 
تامین می شد. اما با برنامه ریزی های صورت گرفته و فعالیت های 
انجام شده اکنون 54 شهر، روستا و شهرک صنعتی چهارمحال 

و بختیاری با مشکل تامین آب روبه رو است.
وی بیان داشت: در این مدت اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب 
15 شــهر در دستور کار مسئولان قرار گرفته و میزان گازرسانی 
به چهارمحال و بختیاری از 83/5 درصد به 94/5 درصد افزایش 

یافته است.
ســلیمانی دشتکی از تکمیل و بهره برداری از پروژه های مهم 
نیمه تمام چهارمحال و بختیاری مانند پتروشیمی لردگان، فولاد 
سفیددشــت، نساجی حجاب و جاده های جایگزین کارون چهار 

در سه سال اخیر خبر داد.
وی از هدف گذاری ایجاد و تثبیت 15 هزار شغل در چهارمحال 
و بختیاری بر اساس برنامه های اقتصاد مقاومتی خبر داد و ادامه 
داد: در این راستا تاکنون دو هزار و 200 میلیارد ریال از مجموع 
سه هزار و 600 میلیارد ریال سهمیه استان تسهیلات به متقاضیان 
طرح های نیمه تمام، راکد و با ظرفیت پایین پرداخت شده است.
سلیمانی دشتکی بیان کرد: به منظور افزایش اشتغال و ارتقای 
بهره وری در بخش کشاورزی چهارمحال و بختیاری امسال هفت 
هزار و 100 هکتار زمین به کشــت گیاهان دارویی، گل محمدی 
کم مثمر کم آب و توسعه باغات در زمین های شیبدار اختصاص 

پیدا کرد.

عضو مجمع نمایندگان اســتان کرمانشاه گفت: 
بودجه سال آینده نشــان داد که سازمان برنامه و 
بودجه کشور کارایی ندارد زیرا استان کمتر برخورداری 
همچون کرمانشاه کمترین میزان رشد بودجه را دارد. 
عضو مجمع نمایندگان استان کرمانشاه گفت: با وجود 
سفر رئیس جمهور به کرمانشاه تاکنون هیچ یک از وعده های 
دولت برای رفع مشــکلات استان محقق نشده است.فرهاد 
تجــری بیان کــرد: هیئت دولت و شــخص رئیس جمهور 
در نشســت ها و جلساتی که با مســئولان استان کرمانشاه 
داشــته اند قول افزایش بودجه این منطقه را داده اند که این 
قول محقق نشده است.وی با بیان اینکه دولت به جای کمک 
به رفع مشکلات کرمانشاه و افزایش اعتبارات عمرانی، این 
اعتبارات را در برخی قسمتها کاهش داده است گفت: دولت 
نه تنها به برطرف شــدن مشکلات استان کرمانشاه کمکی 
نکرده بلکه امروز استان کرمانشاه با کمترین افزایش اعتبار 
در لایحه بودجه سال آینده روبرو است.نماینده سرپل ذهاب، 
قصرشیرین و گیلانغرب در مجلس اظهار داشت: بیشترین 
رشــد اعتبارات استانی در لایحه بودجه سال آینده مربوط 
به استان های برخورداری همچون قزوین و خراسان شمالی 

است ولی استان کرمانشاه با داشتن بیشترین آمار بیکاری 
در سطح کشور کمترین میزان رشد را با 11 درصد دارد.

تجــری از افزایش منابع درآمــد دولت به جای افزایش 
اعتبارات عمرانی در لایحه بودجه سال آینده خبرداد و افزود: 
دولت از طریق افزایش مالیات، عوارض و غیره درصدد افزایش 
منابع درآمدی خود است که این میزان افزایش در مقایسه 
با افزایش اعتبارات اســتان کرمانشاه در لایحه بودجه سال 
1396 قابل مقایسه نیست.عضو کمیسیون اصل 90 مجلس 
افزایش مالیات از مردم محروم اســتان کرمانشاه و کاهش 
اعتبارات عمرانی اســتان را ظلم مضاعفی از سوی دولت در 
حق مردم کرمانشاه دانست و گفت: دولت با اینکه می بیند 
که استان کرمانشاه بالاترین آمار بیکاری و توسعه نیافتگی 
را دارد همچنان به دنبال این است که درآمدهای بیشتری 
از این مردم محروم کسب کند.تجری با بیان اینکه ادامه این 
رویکرد اشتباه دولت در برابر موضوعات استان کرمانشاه سبب 
افزایش مشکلات این منطقه  می شود بیان کرد: با رویکرد 
دولت در استان کرمانشاه نه تنها شاهد پیشرفت، توسعه و 
اشتغالزایی نخواهیم بود بلکه کرمانشاه از سایر استانها بیشتر 

عقب خواهد ماند و بیکاری نیز افزایش می یابد.

بردسکن- خبرنگار کیهان: 
دبیر اجرایی نظام صنفی بردســکن گفت: 
ســرمای زودرس به محصولات زراعی و باغی 
جبران ناپذیری  بردسکن خسارت  شهرستان 
را وارد کرده و زندگی مردم را مختل کرده است.
مرتضی مزروعی افزود: با توجه به اینکه 90 درصد 
اقتصاد و معیشــت مردم منطقه به کشاورزی است 
متاسفانه سرمای زودرس تمامی محصولات زراعی و 

باغی منطقه را از بین برد.
وی اظهار داشــت: 226 میلیــارد تومان برآورد 
خسارت سرمازدگی به کشاورزان منطقه است که به 
نوعی 25 درصد خسارت وارده ناشی از سرمازدگی 
اســتان مربوط به بردسکن اســت.مزروعی گفت: 
مســئولان نباید صرف برگزاری جلســه و نوشتن 
صورتجلسه اکتفا کنند بلکه باید برای جبران خسارات 
وارده با ارائه راهکار تسهیل در زندگی مردم بخشند.
وی اظهار داشت: اگر کشاورزان ترغیبی به بیمه 
محصولات کشــاورزی ندارند به خاطر این اســت 
صندوق بیمه غرامتی که پرداخت می کند هزینه های 
ایاب و ذهاب کشاورزان را جواب نمی دهد تا چه رسد 

که خسارت وارده را جبران کند.
مزروعــی افزود: با توجه به ســرمای زودرس و 
درختانی که هنوز به خواب زمستانی نرفته بودند از 
جمله باغات پسته و انگور خسارت وارده به این باغات 
هنوز مشخص نیســت و برخی از کشاورزان انارکار 

منطقه نیز اقدام به کف برکردن درختان کرده اند.
مدیر جهاد کشــاورزی بردســکن هم در رابطه 
با بیمه کــردن محصولات کشــاورزی گفت: تنها 
راه پرداخت غرامت به خســارت دیدگان ناشــی از 
ســرمازدگی و هرگونه حــوادث غیرمترقبه، تحت 
پوشش قراردادن محصولات کشاورزی است.حسین 
محمدی افزود: خوشــبختانه با اقدامات انجام شده 
صندوق بیمه شهرستان توانســتیم 128 هکتار از 
باغ های انار شهرســتان را تحت پوشــش بیمه قرار 
دهیم که بردسکن از این لحاظ رتبه اول استان را به 

خود اختصاص داد.
وی گفــت: 13 هکتــار از محصــولات زراعی 

شهرستان نیز زیر پوشش بیمه قرار گرفت.

نماینده مردم اهواز در مجلس:

صنایع آلاینده در خوزستان
 جریمه می شوند

نمایند مردم اهواز در مجلس گفت: آن دسته از تاسیساتی 
که آلایندگی در خوزستان ایجاد می کنند، جریمه می شوند.

جواد کاظم نســب الباجی اظهار داشت: کارخانه ای اگر بخواهد در 
استان فعالیت کند باید در ابتدا مجوز زیست محیطی را اخذ کند.

وی با بیان اینکه کســب مجوز زیســت محیطی باید از نخستین 
مجوزهای لازم برای هر صنعت باشــد، افزود: در کمیسیون کشاورزی 
لایحه هوای پاک را با هدف تاکید بر کسب مجوز زیست محیطی مصوب 

کردیم که برای تائید به صحن ارجاع می شود.
نمایند مردم اهواز در مجلس فشــارهای نمایندگان برای کاهش 
آلایندگی های صنایع بیشــتر از قبل بوده و این موضوع در خوزستان 

بیشتر پیگیری می شود.
الباجی به صنایع آلاینده اشــاره کرد و گفت: پتروشــیمی، فولاد 
و حتی نیشــکر یکی از صنایع آلوده کننده محیط زیست هستند که 
باعث ایجاد آلایندگی زیادی در استان شده که ما در حال جلوگیری 
از ایجاد ضرر و زیان برای مردم هستیم و بودجه مورد نیاز برای مقابله 
با آلایندگی ها در حال تصویب است و جریمه ها بر اساس لایحه هوای 

پاک گرفته می شود.

شیوع بیماری آنفلوآنزای فوق  حاد پرندگان در ۷  استان

در یک اقدام تامل برانگیز

وزارت نیرو 61 درصد از فاز دوم طرح 550 هزار هکتاری را حذف کرد

وعده های دولت در سفر به کرمانشاه
 محقق نشد

معارضان غیربومی در کمین طرح
 40 هزار هکتاری جفیر در خوزستان

وزیر بهداشت و درمان خبر داد

هر 1000 نفر 
یک تخت بیمارستانی در قم 

فرماندار اصفهان حکم صادره 
شورای اسلامی بهارستان را 

بی اساس خواند

1۸ درصد مردان و 3۲ درصد زنان مازندران 
مبتلا به چاقی هستند

سالانه معادل 10 درصد از سیمان کشور 
در اصفهان تولید می شود

قیمت بلیت شناورهای بندرعباس- قشم گران شد 

سرمای زودرس 
زندگی مردم بردسکن را مختل کرد

کشف راهروی تاریخی 
در مسجد امام اصفهان

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان 
از کشــف یک راهرو متعلق به دوران صفوی هنگام مرمت شبستان 

زمستانی مسجد امام )نقش جهان( اصفهان خبر داد.
فریدون الله یاری افزود: مرمتگران حین فعالیت برای رفع خطرات ناشی از 

رطوبت در مسجد امام، این راهرو را کشف کردند.
وی افزود: کارشناســان این اداره کل، هم اکنون در حال برداشتن موانع و 
آماده سازی این راهرو برای حضور باستان شناسان و انجام بررسی های بیشتر و 

شناسایی کامل کاربری این راهرو تاریخی هستند.
با توجه به نفوذ رطوبت به بخش هایی از دیواره های این مسجد تاریخی در 
طی دهه های گذشته، چند گروه از مرمت گران به مدت دو سال است که با بررسی 
تمام راه آبه  های موجود در این مسجد درحال رفع خطر از این مسجد هستند.

مســجد امام واقع در مجموعه میدان امام )نقش جهان( اصفهان که پیش 
از این به نام های مسجد مهدی، مسجد جامع، مسجد سلطانی، مسجد شاهی، 
جامع کبیر عباسی و مسجد شاه معروف بود، امروزه »مسجد امام« نامیده می شود.

این مسجد به عنوان یکی از زیباترین مساجد ایران و جهان متعلق به دوران 
صفوی و از بناهای مهم معماری اسلامی ایران به شمار می رود و به دلیل تزئینات 

بسیار شگفت انگیزش، شهرت جهانی دارد.

شهرکرد - خبرنگار کیهان:
اســتاندار چهار محال و بختیاری گفت: تعطیلی 
اداری روزهای پنج شنبه در این استان به صلاح مردم 

نخواهد بود.
قاسم سلیمانی دشــتکی در دومین شورای راهبردی 
توســعه مدیریت چهار محال  و بختیاری تاکید کرد: برخی 
دستگاه های اجرایی استان درخواست هایی را برای تعطیلی 
روزهای پنج شنبه و تقسیم ساعات کاری در روزهای شنبه 
تا چهارشنبه را داشته اند. وی با اشاره به نظر منفی مدیریت 
ارشــد چهار محال و بختیاری در این بــاره افزود: تعطیلی 
اداری روزهای پنج شــنبه خدمات رسانی به مردم را کمتر و 
دچار مشــکل می کند.سلیمانی دشتکی تصریح کرد: با این 
حال درخواست دستگاه های اجرایی موافق این پیشنهاد از 
طریق مراجع قانونی در سطح ملی بررسی و استعلام می شود.

استاندار:

تعطیلی روزهای پنج شنبه 
در چهار محال و بختیاری به صلاح نیست


